
 
 

Every one of us has asked the question: Why Am I Here? 
 
We were not created by accident, we were created on purpose for a 
purpose to know God, to glorify Him, and to live out His will here on 
earth. 
 
You and I were not created to simply exist, we were designed by God 
to make an eternal impact Your life carries divine purpose. 
 
God exists to bring Glory to Himself so that all of creation may Know 
Him. 
 
Revelation 4:11 (NKJV)  “You are worthy, O Lord, To receive glory and 
honor and power; For You created all things, And by Your will they exist 
and were created.” 
 
Everything that was made was because God willed it to exist. 
 
Simple terms: Your purpose starts with God’s purposes. 
 
People have chased for purpose worked so hard to discover purpose 
for the most part they have simply come up empty, bankrupt and 
unfulfilled. 
 
The wisest man that ever-lived King Solomon one day said I’m going to 
chase purpose; 
 
Solomon at the end of all His chasing said Ecclesiastes 12:13 when all 
has been heard, the conclusion of the matter is this: Fear God and 
keep his commandments for this is the whole duty of man. 
 
You and I were created for relationship with God. There is no purpose 
outside of that which God has purposed. 



 
 

Isaiah 43:7 “Everyone who is called by my name, whom I created for 
my Glory, whom I formed and made. 
 
God’s first purpose for your life is not about what you do but who you 
know. 
 
You were made to walk with Him, love Him and be loved by Him. 
 
We were put here on earth to worship God. We were created for His 
pleasure. 
 
You and I were called to reflect God’s Glory. 
 
Matt 5:16 let Your light shine before others, that they may see your 
good deeds and glorify your Father in heaven. 
 
Our purpose isn’t just personal it’s missional. Your life and mine are 
meant to be a light that points people to Jesus. 
 
Our Primary purpose is a choice to live according to God’s purposes 
because we count Him as worthy, 
 
Colossians 1:16-17 (NKJV) For by Him all things were created that are 
in heaven and that are on earth, visible and invisible, whether thrones 
or dominions or principalities or powers. All things were created 
through Him and for Him. And He is before all things, and in Him all 
things consist. 
 
Ephesians 2:10 “For we are God’s handiwork, created in Christ Jesus 
to do good works, which God prepared in advance for us to do.” 
 



 
 

God didn’t just save us He shaped us, and He’s already prepared the 
good works for us to walk in. You and I were created with purpose on 
purpose. 
 
When we come to understand my purpose is to worship Him, love Him 
and to glorify Him, we start to live with eternal purpose. 
 
The greatest tragedy in life is not death, it’s living without purpose. 
 
Romans 12:1 Therefore I urge you brothers and sisters in view of 
God’s mercy to offer your bodies as a living sacrifice holy and and 
pleasing to God – This is your true and proper worship. 
 
“When you lay your life on the alter of surrender, you step into the 
center of God’s purpose. That is worship, that is purpose. 
 
Let your life be a living sacrifice pursue Him, reflect Him, serve Him, 
that is your purpose. 
 
Philippians 3;8 8  Yes, everything else is worthless when compared 
with the infinite value of knowing Christ Jesus my Lord. For his sake I 
have discarded everything else, counting it all as garbage, so that I 
could gain Christ. 
 
Real purpose and Impact begin with surrender, when we lay down our 
plans and say, “Lord use me for your Glory.” 
 
Quote: We were not created to exist for ourselves, but for the glory of 
the One who formed us. Until our lives point back to Him, we have 
missed our true purpose. 

 



 
 

French Section 
 

Chacun de nous s'est déjà posé la question : Pourquoi suis-je ici? 

 
Nous n'avons pas été créés par accident. Nous avons été créés 
intentionnellement, dans un but précis : connaître Dieu, Le glorifier et 
accomplir Sa volonté ici sur terre. 
 

Toi et moi n'avons pas été créés simplement pour exister ; nous avons 
été conçus par Dieu pour avoir un impact éternel. Ta vie porte un but 
divin. 

Dieu existe pour manifester Sa gloire, afin que toute la création puisse 
Le connaître. 

Apocalypse 4:11 (LSG) : 
 « Tu es digne, notre Seigneur et notre Dieu, de recevoir la gloire et 
l'honneur et la puissance ; car Tu as créé toutes choses, et c’est par Ta 
volonté qu’elles existent et qu’elles ont été créées. » 
 

Tout ce qui a été créé l’a été parce que Dieu l’a voulu. 

En termes simples : ton but commence avec les desseins de Dieu. 
 

Beaucoup ont cherché leur but, ont travaillé dur pour le découvrir, mais 
la plupart du temps, ils se sont retrouvés vides, à bout, et insatisfaits. 

Le roi Salomon, considéré comme l’homme le plus sage ayant jamais 
vécu, a lui aussi poursuivi ce but. 
 

Mais à la fin de sa quête, il a déclaré : 



 
 

Ecclésiaste 12:13 : 
« Écoutons la conclusion de tout ce discours : Crains Dieu et observe 
Ses commandements. C’est là ce que doit faire tout homme. » 

Toi et moi avons été créés pour une relation avec Dieu. Il n'y a aucun 
but en dehors de celui que Dieu a défini. 

Ésaïe 43:7 : 
« Tous ceux qui s’appellent de Mon nom, que J’ai créés pour Ma 
gloire, que J’ai formés et que J’ai faits. » 

Le premier but de Dieu pour ta vie ne concerne pas ce que tu fais, 
mais Qui tu connais. 
 

Tu as été créé pour marcher avec Lui, L’aimer, et être aimé de Lui. 

Nous avons été placés sur cette terre pour adorer Dieu. Nous avons 
été créés pour Son plaisir. 
 

Toi et moi avons été appelés à refléter la gloire de Dieu. 

Matthieu 5:16 : 
« Que votre lumière luise ainsi devant les hommes, afin qu’ils voient 
vos bonnes œuvres, et qu’ils glorifient votre Père qui est dans les 
cieux. » 

Notre but n’est pas seulement personnel, il est missionnel. 
 

Ta vie et la mienne sont censées être une lumière qui oriente les 
autres vers Jésus. 

 



 
 

Notre but premier est de choisir de vivre selon les desseins de 
Dieu, parce que nous Le considérons digne. 

Colossiens 1:16-17 (LSG) : 
« Car en Lui ont été créées toutes les choses qui sont dans les cieux 
et sur la terre, les visibles et les invisibles, trônes, dignités, 
dominations, autorités. Tout a été créé par Lui et pour Lui. Il est avant 
toutes choses, et toutes choses subsistent en Lui. » 

Éphésiens 2:10 : 
« Car nous sommes Son ouvrage, ayant été créés en Jésus-Christ 
pour de bonnes œuvres, que Dieu a préparées d’avance, afin que 
nous les pratiquions. » 

Dieu ne nous a pas seulement sauvés ; Il nous a façonnés. Et Il a déjà 
préparé les bonnes œuvres que nous devons accomplir. 
 

Toi et moi avons été créés avec un but et intentionnellement. 

 

Lorsque nous comprenons que notre but est de L’adorer, L’aimer, et 
Le glorifier, alors nous commençons à vivre avec un but éternel. 

La plus grande tragédie dans la vie n’est pas la mort, mais de vivre 
sans but. 

Romains 12:1 : 
« Je vous exhorte donc, frères et sœurs, par les compassions de Dieu, 
à offrir vos corps comme un sacrifice vivant, saint, agréable à Dieu : ce 
sera de votre part un culte raisonnable. » 

«Quand tu places ta vie sur l’autel de la reddition, tu entres au 
centre du dessein de Dieu. C’est cela l’adoration, c’est cela le 
but.» 



 
 

Que ta vie soit un sacrifice vivant : poursuis Dieu, reflète-Le, sers-Le 
— c’est ton but. 

Philippiens 3:8 : 
 « Et même je regarde toutes choses comme une perte, à cause de 
l’excellence de la connaissance de Jésus-Christ mon Seigneur, pour 
lequel j’ai renoncé à tout, et je les regarde comme de la boue, afin de 
gagner Christ. » 

Le vrai but et le véritable impact commencent par la reddition : 
quand nous déposons nos plans pour dire : “Seigneur, utilise-moi 
pour Ta gloire.” 

Citation : Nous n’avons pas été créés pour vivre pour 
nous-mêmes, mais pour la gloire de Celui qui nous a formés. Tant 
que nos vies ne pointent pas vers Lui, nous avons manqué notre 
véritable but. 


